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مدیرکل منابع طبیعی استان سمنان:
حریق مراتع و جنگل های استان 
سمنان ۹۰ درصد کاهش داشت

بابیان  استان سمنان  مدیرکل منابع طبیعی 
اینکه شاهرود بهترین گونه های جنگلی دنیا را 
دارد، گفت: حریق مراتع و جنگل های استان ۹۰ 

درصد کاهش داشت.
جشن  مراسم  در  حقیقی  مرادی  جعفر 
رؤسای  حضور  با  نهال  کاشت  و  درختکاری 
دستگاه های اجرایی به میزبانی اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شاهرود ضمن بیان اینکه سنت 
دینی،  اعتقادات  در  ریشه  درختکاری  حسنه 
ابراز داشت: خداوند  قرآنی و مذهبی ما دارد، 
بارها در فرمایش های خود در قرآن به درخت و 
ثمرات آن اشاره و در جاهایی نیز فرمودند عرصه 
و زمین را خلق کردیم تا انسان در آن کار و رزق 
روزی خود را تأمین کند و ائمه هم به این سنت 
حسنه اهمیت زیادی قائل بودند و به باغداری 

اشتغال داشتند.
انقلاب  معظم  رهبر  گذشته  روز  افزود:  وی 
در مراسم روز درختکاری و غرس نهال با بیان 
اینکه هر ایرانی باید سه نهال غرس کند حجت 
این وظیفه تک تک  را بر مردم تمام کردند و 
ما خواهد بود که ۹ بتوانیم سینه به سینه این 
انتقال دهیم. مدیرکل  فرهنگ را به نسل آتی 
اینکه  بیان  با  سمنان  استان  طبیعی  منابع 
برنامه های هفته منابع طبیعی سال جاری وجه 
تمایزی با سال های گذشته دارد، ابراز داشت: 
ضرورت  که  دارد  وجود  تلخی  واقعیت های 
اجرای طرح کاشت یک میلیارد درخت را بیش 
از پیش مشخص می کند. مرادی حقیقی ضمن 
بیان اینکه ۸.۷ درصد وسعت کشور را جنگل ها 
تشکیل می دهند، تصریح کرد: فرسایش بادی 
و آبی، تخریب جنگل ها، پیر شدن جنگل ها و 
عوامل اصلی موجب افزایش گازهای گلخانه ای 
مهمترین موضوعاتی هستند که ضرورت اجرای 
از  بیش  را  درخت  میلیارد  یک  کاشت  طرح 
گذشته آشکار می کند. وی ضمن بیان اینکه اگر 
بخواهیم در مجامع بین المللی به این موضوع 
بپردازیم تشکل های مردم نهاد بین المللی دهه 
۲۰۲۰ تا ۲۰۳۰ را دهه احیا اکوسیستم ها مطرح 
مرکز  تحقیقات  برابر  متأسفانه  افزود:  کردند، 
تولید  کشور  ششمین  مجلس  پژوهش های 
اول  رده  کشور  ده  جز  یعنی  هستیم  کربن 
تولید کربن به شمار می رویم و چهل و دومین 
کشور ترسیب کننده کربن شناخته شده ایم این 
به لحاظ منابع  آمار گوشزد کننده شرایط حاد 
طبیعی و محیط زیست است. مدیرکل منابع 
طبیعی استان سمنان با بیان اینکه می بایست 
منابع طبیعی  در حوزه  آلایندگی  کاهش  برای 
که کشور  ابراز داشت: می پذیریم  کرد،  تلاش 
بتوانیم  اینکه  برای  و  هستیم  توسعه  حال  در 
خود را به جایگاهی برسانیم باید بهره برداری از 
معادن و فعالیت های اقتصادی صورت گیرد اما 
در مقابل می بایست برای کاهش تولید کربن 
نیز تلاش کنیم. مرادی حقیقی ضمن بیان اینکه 
راحت ترین و آسان ترین راه برای کاهش تولید 
کربن توسعه فضای سبز و ترویج سنت حسنه 
درختکاری است، تصریح کرد: سازمان های مردم 
نهاد بین المللی اعلام کردند که اگر کشورهای 
تولید کننده کربن به فکر کاهش این موضوع 
از  بسیاری  شد  خواهند  جریمه  قطعاً  نباشند 
کشورهای همسایه در این طرح شرکت کردند و 
تعهد کردند درختکاری داشته باشند. وی ضمن 
بیان اینکه بسیاری از کشورها هم پیمان شدند 
که تا سال ۲۰۵۰ دی اکسید کربن را به صفر 
برسانند، افزود: بسیاری از کشورهای دنیا نیز 
تعهد دادند که به جنگل زدایی تا پایان سال ۲۰۳۰ 
پایان دهند و کشور ایران نیز در نظر دارد با طرح 
کاشت یک میلیارد درخت سالانه طی چهار سال 
به جمع این کشورها ملحق شود. مدیرکل منابع 
این  اینکه طبق  بیان  با  طبیعی استان سمنان 
پویش می خواهیم ده میلیون اصله نهال را طی 
بازه چهار سال سال به سرانه فضای سبز استان 
اضافه کنیم، ابراز داشت: زیرساخت های خوبی 
وجود دارد و فرهنگ حفاظت از منابع طبیعی 
در بین مردم و مسئولان استان به خوبی نهادینه 
اینکه  بیان  ضمن  حقیقی  مرادی  است.  شده 
مرادی حقیقی ضمن بیان اینکه شاهرود بهترین 
گونه های جنگلی دنیا را دارد و مردم به خوبی 
از آن استفاده و حفاظت می کنند، تصریح کرد: 
برای سال جاری با کاهش ۹۰ درصد حریق مراتع 
و جنگل های استان سمنان هستیم که قدردان 
باب  در  نهاد  مردم  تشکل های  و  دستگاه ها 
حفاظت از عرصه های منابع طبیعی هستیم. وی 
ضمن بیان اینکه حفاظت از عرصه های طبیعی را 
با ارتقای فرهنگ سامان بخشی می کنیم، افزود: 
برای توسعه پایدار نیازمند حفاظت از عرصه های 
منابع طبیعی هستیم و برای تولید اکسیژن باید 

همه باید پای کار حضور داشته باشند.

سرپرست دفتر حراست و امور 
محرمانه شرکت برق منطقه ای 

خوزستان منصوب شد

مراسم آیین تودیع و معارفه مدیر دفتر حراست 
و امور محرمانه شرکت برق منطقه ای خوزستان 
دشت بزرگ  محمود  حضور  با  شد.  برگزار 
و  معاونین  مدیره،  هیئت  اعضای  مدیرعامل، 
مدیران شرکت، آیین تودیع و معارفه مدیر دفتر 
حراست و امور محرمامه این شرکت برگزار و سید 
مسعود اسدالله پور با حکم مدیرعامل به عنوان 

سرپرست جدید دفتر حراست انتخاب شد.
سید مسعود اسدالله پور پیش از این معاون 
حراست فیزیکی شرکت برق منطقه ای خوزستان 
بوده است. در این مراسم همچنین از تلاش های 
غلامرضا اسکندری مدیر سابق دفتر حراست و 
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  امورمحرمانه 
تقدیر به عمل آمد و وی به عنوان مشاور اداری 

مدیرعامل منصوب شد.
برق  شرکت  مدیرعامل  دشت بزرگ  محمود 
با حساس  این مراسم  منطقه ای خوزستان در 
خواندن مسئولیت حراست این شرکت با توجه 
به ماموریت و حوزه عملکردی گسترده آن در 
دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد، از 
سید مسعود اسدالله پور سرپرست جدید دفتر 
وظایف  انجام  در  که  کرد  درخواست  حراست 
تلاش  تمام  در شرکت  امنیت  و حفظ  محوله 
خود را به کار گرفته و برای وی در این مسئولیت 

آرزوی موفقیت و توفیق روز افزون کرد.

همه استعلام های مرتبط با مالیات 
به صورت برخط انجام می شود

اینکه  بیان  با  مالیاتی  امور  سازمان  رئیس   
همه استعلام های مرتبط با مالیات به صورت 
برخط انجام می شود، گفت: سامانه دادسرای 
مالیاتی نیز از سال آینده الکترونیکی می شود. 
داوود منظور در جلسه بررسی مشکلات فعالان 
مالیاتی،  حوزه های  در  زنجان  استان  اقتصادی 
کشور  سرمایه های  مالیاتی  های  مؤدی  گفت: 
ابهامات  به  باید  جهت  همین  به  و  هستند 
موجود باقید فوریت رسیدگی صورت شود. وی 
افزود: در آینده نزدیک به دنبال آن هستیم تا 
بتوانیم بخش خدمات را الکترونیکی شود تا نیاز 
مراجعات به ادارات کاهش یابد و نظام مالیاتی 
به صورت یک دولت الکترونیک پیاده سازی شود.

با  کشور  مالیاتی  امور  سازمان  کل  رئیس 
گفت:  فروشگاهی،  پایانه های  اجرای  به  اشاره 
امیدواریم با اجرای این سامانه بتوانیم اطلاعات 
مستندی را در اختیار داشته باشیم. و در سال 
آینده مبنای تعاملات قرار خواهد گرفت. و این 
سامانه به شفافیت اطلاعات کمک خواهد کرد. 
منظور افزود: ما خدمتگزار مردم به ویژه اصحاب 
کسب وکار هستیم و تمام تلاشمان بر این است 
تا بتوانیم تمام فرآیندهایمان را به گونه ای تنظیم 
کنیم که به رضایت خاطر بیشتر مؤدی ها منجر 
شود. وی با اشاره به اینکه در حال حاضر ۷۰ 
داده اند  انجام  بورسی  خرید  که  شرکت  هزار 
می توانند اطلاعات خود را در سامانه مشاهده 
کردیم  سعی  گذشته  ماه  در ۱۵  افزود:  کنند، 
تعداد بخشنامه های صادره نسبت به دوره های 
امور  را کاهش دهیم. رئیس کل سازمان  قبل 
مالیاتی کشور گفت: سعی کردیم عدالت استانی 
لحاظ شود  در ۱۴۰۲  وهم  بودجه ۱۴۰۱  در  هم 
متناسب  مالیاتی  درآمد  در  استان ها  سهم  و 
شود.  گرفته  نظر  در  استان ها  ظرفیت های  با 
را  زنجان  استان  امسال  مالیاتی  منظور وصول 
۷,۴۰۰ میلیارد تومان عنوان کرد و افزود: میزان 
۵,۸۰۰ میلیارد تومان در بودجه مصوب شده بود 
که بیانگر آن است که وضعیت بودجه از محل 
انجام گرفته  بینی  بیش ازپیش  مالیات  وصول 
است. وی رسیدگی به پرونده های راکد سال های 
گذشته را یکی از دلایل افزایش وصول مالیاتی 
عنوان کرد و گفت: پیگیری فرارهای مالیاتی هم 

در افزایش این موضوع تأثیر گذار بوده است.
معاون وزیر اقتصاد بابیان اینکه در حال حاضر 
به صورت  مالیات  به  مرتبط  استعلام های  همه 
انجام می شود، گفت: سامانه دادسرای  برخط 
مالیاتی نیز از سال آینده الکترونیکی می شود و 
اکنون اجرای آن در ۲ استان به صورت آزمایشی 

در حال اجرا است.

به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای در جریان سفر استانی به 
اصفهان، در آئین »عفو، احسان و مهرورزی« که 
با حضور جمعی از خیران و نیکوکاران و همچنین 
محکومان  از  تعدادی  و  دم  اولیا  خاواده های 

رهایی یافته از قصاص برگزار شد، حضور یافت.
و  خیران  کمک  با  آئین،  این  برگزاری  جریان  در 
نیکوکاران، ۴۹ خانواده اولیا دم از حق قصاص خود 
گذشتند که از این تعداد، ۴۷ نفر محکوم به قصاص 

نفس و ۲ نفر محکوم به قصاص عضو بودند.
طی  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
سخنانی در این مراسم، اظهار کرد: امیدوارم احسان 
و نیکوکاری خیرّین گرامی و گذشت خانواده ها از 
قصاص، مورد لطف و رحمت و خداوند متعال قرار 
بگیرد و پاداش این عمل شما را خداوند متعال بدهد.
که  کسانی  همه  از  داد:  ادامه  عدلیه  رئیس 
افراد  از همه  سبب و واسطه امر خیر می شوند و 
و خانواده هایی که می بخشند و به ویژه آنهایی که 
به عشق ائمه اطهار )ع( می بخشند، تقدیر و تشکر 

می کنم.
رئیس دستگاه قضا افزود: این موضوع که فرد یا 
خانواده ای اعلام می کند به عشق ائمه اطهار )ع(، 
به عشق امام رضا )ع( یا حضرت زهرا )س( از حق 
و  شیرین  بسیار  من  برای  می گذرد،  خود  قصاص 
غیرقابل توصیف است و مطمئناً ائمه اطهار )ع( نیز 
داشت. خواهند  ویژه ای  عنایت  خانواده ها  این   به 
رئیس قوه قضائیه تصریح کرد: ممکن است برای 
عده ای این شبهه به وجود آید که در جامعه ما افراد 
نیازمندی وجود دارند که مستحق تر از زندانیان برای 
دریافت کمک ها و مساعدت های خیرین هستند؛ 
شاید اینچنین باشد اما حقیقتاً کمک به فرد زندانی 
نیز دارای اجر و پاداش بسیار زیادی است؛ البته اگر 
انسان بتواند به هر دو قشر از این افراد کمک کند 
که امری بسیار نیکو و پسندیده و دارای اجر فراوان 
اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام  است. 
ادامه داد: گاهی اوقات یک انسان بر اثر وسوسه های 
شیطانی یا بر اثر خشم و عصبانیت لحظه ای، مرتکب 
جرم و خطایی می شود و به زندان می افتد و خود 
امر  این  می کند؛  گرفتار  و  درگیر  را  خانواده اش  و 
که یک انسان به انسانی دیگر که از روی خشم و 
همان  متعاقب  و  مرتکب خطایی شده  عصبانیت 
خطا، گرفتاری های زیادی برای خود و خانواده اش به 
وجود آمده، کمک کند، دارای اجر و پاداش فراوانی 

است.
رئیس قوه قضائیه بیان داشت: حتی ممکن است 
افکار شیطانی در درون زندان مجدداً به سراغ این 

کند؛  دوچندان  را  آنها  گرفتاری های  و  بیاید  افراد 
بنابراین اگر جلوی این آسیب اجتماعی گرفته نشود، 
آسیب های  به  تبدیل  آسیب  همین  است  ممکن 
دیگری شود؛ به واسطه همین امر، شبهه مذکور 
مبنی بر اینکه زندانیان نسبت به سایر افراد نیازمند 
و  کمک  دریافت  برای  کمتری  استحقاق  جامعه 

مساعدت خیرین دارند، چندان وارد نیست.
افزود:  اژه ای  والمسلمین محسنی  حجت الاسلام 
امر احسان و نیکوکاری همیشه پسندیده است اما 
ارزش احسان و نیکوکاری در این روزها و شب ها به 

مراتب بیشتر است.
با اشاره به درخواست رئیس  رئیس قوه قضائیه 
کل دادگستری اصفهان مبنی بر موافقت با اعطای 
مرخصی به بیش از پنج هزار و ۳۰۰ نفر از زندانیان 
بقیه  حضرت  میلاد  مناسبت  به  اصفهان  استان 
اقدام، بسیار مناسب  این  الله الاعظم )عج( گفت: 
و مطلوب است؛ البته در این اثناء باید به دو نکته 
توجه داشت؛ نخست آنکه، در عفوها و بخشش ها و 
اعطای مرخصی، به مقوله »تنبه« به زندانیان توجه 

ویژه داشته باشید و به آنها تاکید کنید که عفو یا 
بخشش یا مرخصی شما به واسطه لطف خداوند 
و کمک خیرّ یا گذشت شاکی است لذا باید بسیار 
مراقبت داشته باشید؛ دوم آنکه، به افرادی که بیرون 
آمدن آنها از زندان برای امنیت جامعه مضر است، 

مرخصی اعطا نشود.
مردم  پیشگامی  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  رئیس 
استان اصفهان در امر خیر و احسان، گفت: استان 
اصفهان در طول تاریخ، در موقوفات و خیریه ها، جزو 
مناطق بی نظیر کشور بوده است و تنوع موقوفات و 

خیریه ها در این استان استثنایی است.
پیش از سخنان رئیس دستگاه قضا، حجت الاسلام 
والمسلمین جعفری رئیس کل دادگستری استان 
اصفهان با اشاره به پیشتازی مردم استان اصفهان 
در نیکوکاری و انجام امر خیر، اظهار کرد: از ابتدای 
از  نفر  و ۲۰۰  هزار  به  قریب  کنون  تا  جاری  سال 
و  خیرین  کمک های  با  اصفهان  استان  زندانیان 

نیکوکاران آزاد شدند.
نماینده خیریه امام موسی کاظم )ع( نیز در این 

از  )ع( که  امام موسی کاظم  جلسه گفت: خیریه 
سال ۱۳۹۰ تحت نظارت اداره کل زندان ها تشکیل 
شد، تنها خیریه در کل کشور است که به صورت 
تخصصی در حوزه زندانیان و خانواده های آنها فعال 
است و طی ۱۱ سال گذشته مبلغ ۳۶۹ میلیارد تومان 
در راستای اهداف عالی قوه قضائیه و سیاست های 

سازمان زندان ها هزینه کرده است.
همچنین نماینده خیرین استان اصفهان نیز در این 
جلسه، خواستار ایجاد کارگروهی در قوه قضائیه برای 
شناسایی صنعتگران و کارآفرینان حاضر در زندان 
شد و گفت: امیدواریم از سوی دستگاه قضا شرایطی 
فراهم شود تا امکان فعالیت تولیدی و شغلی این 

افراد در خارج از زندان فراهم شود.
همچنین در این مراسم، نماینده خانواده های اولیا 
قصاص،  از  یافته  رهایی  محکومان  نماینده  و  دم 
مطالب خود را بیان کردند. در پایان این مراسم با 
حضور رئیس قوه قضائیه، استاندار اصفهان و رئیس 
و  خیرین  از  نفر  از ۹  اختلاف،  توسعه حل  مرکز 

نیکوکاران اصفهانی تجلیل به عمل آمد.

 با پیگیری رئیس قوه قضائیه

۴۹ نفر در اصفهان از قصاص رهایی یافتند
در جریان سفر رئیس دستگاه قضا به اصفهان، ۴۹ خانواده اولیای دم از حق قصاص خود گذشتند.

با کمک خیران 
و نیکوکاران، 49 
خانواده اولیا دم 

از حق قصاص 
خود گذشتند 

که از این تعداد، 
4۷ نفر محکوم 
به قصاص نفس 
و 2 نفر محکوم 
به قصاص عضو 

بودند

کانون های  راهبردی  حجت الاسلام سمیری، در نشست شورای 
قرآنی،  فعالیت های  ارتقای  بر  خوزستان  مساجد  هنری  فرهنگی 
فرهنگی، هنری و کتابخوانی در کانون های مساجد تاکید کرد و گفت: 
ساماندهی و شبکه سازی، هویت بخشی به کانون ها، جریان آفرینی و 
بهبود و تعالی سازمانی در دستور کار ستاد کانون های مساجد است.

اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
خوزستان، حجت الاسلام قاسم سمیری، در نشست شورای راهبردی 
کانون های فرهنگی هنری مساجد خوزستان، ضمن تبریک ولادت 
حضرت ولی عصر )عج( و حضرت علی اکبر )ع( اظهار کرد: این جلسه 
در راستای سیاست ها و برنامه های کاری ستاد استان با دعوت از 
نخبگان و فرهیختگان و پیشکسوتان فرهنگی برگزار شده تا بتوانیم 

گامی در راستای تعالی فرهنگی و انقلابی برداریم.

مساجد  هنری  فرهنگی  کانون های  هماهنگی  ستاد  مدیر 
خوزستان، افزود: در این جلسه به دنبال طرح ها و ایده هایی برای 
اجرای سیاست های ستاد هماهنگی کانون های مساجد هستیم که 
امیدواریم بتوانیم با همفکری، برنامه ریزی و مساعدت هم خدمتی 

ولو اندک به حوزه مسجد داشته باشیم.
مساجد«  به  بازگشت  »نهضب  را  دولت  سیاست  و  شعار  وی 
دانست و اضافه کرد: ستاد کانون های مساجد کشور و وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، بنا دارد سال آینده تمام فعالیت های خود را در 

مساجد متمرکز کند.
بودن  دور  نتیجه  را  اخیر  اغتششات  سمیری،  حجت الاسلام 
راستا  این  در  کرد:  تصریح  و  دانست  و مسجدی  فرهنگی  کار  از 
چهار موضوع ساماندهی و شبکه سازی کانون  ها، هویت بخشی به 

کانون ها، جریان آفرینی و بهبود و تعالی سازمانی در دستور کار ستاد 
کانون های مساجد کشور و استان قرار گرفته است.

وی با بیان اینکه باید از نخبگان، روحانیون، اساتید دانشگاه و 
فرهیختگان جهت مشورت، همفکری، هدایت و راهبری بهره مند 
شویم، ابراز کرد: باید کانون های مساجد خواهران دوباره احیا شوند 
و برنامه ریزی شده در هر مسجد در کنار دیگر کانون ها یک کانون 
فرهنگی هنری خواهران نیز با همان ساز و کار و تراز راه ندازی شود.

مدیر ستاد فهما خوزستان، با اشاره به اینکه یک هزار و ۲۰۰ کانون 
فرهنگی هنری در سطح استان فعالیت می کند که از این تعداد ۴۷۳ 
کانون روستایی و ۶۱۲ کانون نیز شهری است؛ همچنین ۴۳ کانون 
جدیدالتاسیس است، بیان کرد: قریب به ۷۲ هزار و ۵۹۷ برادر، 
۲ هزار و ۴۵۷ خواهر و ۲ هزار و ۳۹۷ طلبه در کانون های مساجد 

استان فعالیت می کنند.
وی از سیاست های کاری ستاد کانون های مساجد در حوزه قرآنی را 
تشکیل شورای قرآن کریم مساجد، جشنواره قرآنی مدهامتان، اجرای 
طرح هر کانون فرهنگی یک پایگاه قرآن، طرح نظام، جشنواره مادرانه 

در حوزه قرآن و جشنواره آمرین عنوان کرد.
حجت الاسلام سمیری، بر توجه به کتابخانه های مساجد تاکید کرد 
و ادامه داد: باید بار علمی بچه های مساجد ارتقا پیدا کند و در این 
زمینه بالا بردن سرانه مطالعه و احیای فرهنگ کتاب و کتابخوانی 
و حمایت از نویسندگان مسجدی و ارج نهادن به بحث کتاب و 

جشنواره های کتابخوانی را در دستور کار داریم.
وی با بیان اینکه حوزه هنر از حوزه فرهنگ و مسجد جدا نیست 
و باید به این مقوله نیز توجه کرد، گفت: در این راستا پنج کارگاه 
آموزشی فن بیان، دعوت از اساتید هنری تئاتر، کارگاه ها و برنامه های 

هنری، توجه به حوزه سرود و ... را در برنامه داریم.
در این جلسه حاضران در به بیان طرح ها، ایده ها و پیشنهادات 
خود جهت ارتقای فعالیت های کانون های فرهنگی هنری مساجد 
و  کانون ها،  جلسات  کردن  منطقه ای  استعدادیابی،  پرداختند. 
تشکیل جلسه مرکزی پالایش کانون ها، مسابقات ورزشی، استفاده 
از ظرفیت هنر و هنرمندان، استفاده از ظرفیت فضای مجازی و سواد 
رسانه ای، توجه به سبک زندگی اسلامی، باشگاه ایده پردازی، توجه 
به فعالیت های بین المللی، احیای طرح چهره به چهره و ... از جمله 

این طرح ها و برنامه ها بود.

نشست شورای راهبردی کانون های فرهنگی هنری مساجد خوزستان برگزار شد

 رئیس کل دادگستری چهارمحال و بختیاری :
شهرداری بر  ساخت پارکینگ ساختمان ها در شهرکرد تعیین ضمانت کند

شهرکرد  محمود مولوی  :  رئیس کل دادگستری چهارمحال و بختیاری صبح در کمیته پیشگیری از سرقت استان بر لزوم تعیین 
ضمانت اجرایی مناسب از سوی شهرداری جهت احداث پارکینگ توسط مالکان و سازندگان مجتمع های مسکونی و تجاری در شهر 
شهرکرد تأکید کرد.  به گزارش روابط عمومی دادگستری احمدرضا بهرامی اظهار داشت: طبق مقررات و اصول شهرسازی تأمین 
پارکینگ از ضروریات احداث ساختمان است و چنانچه شخص یا اشخاصی از این اصل تخطی نمایند شهرداری می بایست 
عوارض تأمین پارکینگ را از ایشان اخذ و نسبت به صدور پایان کار اقدام نماید. وی افزود: در حال حاضر اخذ جریمه از مالکان 
چندان عامل الزام آوری برای احداث پارکینگ به حساب نمی آید و لذا با توجه به توسعه روز افزون اماکن شهری و بار ترافیکی 

معابر می طلبد شهرداری ها از راهکارهای موثرتری جهت الزام مالکان به پیش بینی و احداث پارکینگ استفاده کنند. 
رئیس کل دادگستری استان همچنین ساخت پارکینگ های عمومی را در سطح شهر عامل بسیار مهمی در راستای کاهش 
میزان سرقت های مرتبط با خودرو عنوان کرد و ابراز داشت: جدای از نقش موثر پارکینگ های عمومی در کاهش سطح ترافیک و 
روان سازی حمل و نقل احداث این اماکن در نقاط پرتردد شهری می تواند موجب کاهش سطح آسیبهای اجتماعی و بروز برخی جرائم 
به ویژه سرقت باشد.   بهرامی در بخشی از سخنان خود با اشاره به وضعیت گستردگی شهر شهرکرد یکی از اصول خدمات رسانی مطلوب به شهروندان را رشد 
قاعده مند شهر عنوان کرد و گفت: متأسفانه در طرح مسکن ملی شهرکرد اشخاصی متقاضی مسکن هستند که محل زندگی فعلی آنها در شهرستانها و بخشهای 
استان است و اگر به این موضوع ورود و نظارت جدی صورت نگیرد ما در آینده ما شاهد مهاجرت جمعیت شهرها و روستاها به سمت مرکز استان و توسعه بی 
رویه فضای شهری شهرکرد خواهیم بود.   در این کمیته سید محمد موسوی معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان نیز با بیان اینکه یکی از 
شاخصه های پایدار شهری توجه به موضوع ترافیک است بیان کرد: امروزه چگونگی مدیریت ترافیک، پیوندی عمیق با نظم و انضباط اجتماعی پیدا کرده است. 
وی افزود: در جوامع امروزی ترافیک به تدریج پدیدآورنده نوعی از هنجارها و ارزشها در لایه های مختلف اجتماع  شده است که این موضوع مسئولان حوزه 
کنترل ترافیک شهری را بر آن داشته تا با بررسی و پالایش میزان تراکم ساخت و ساز، تصادفات و فضای باز شهری به نسبت جمعیت، ابعاد اجتماعی ترافیک 
را با ساخت پارکینگ های عمومی، بزرگراه ها و تقاطع های هم سطح و غیر هم سطح کنترل کنند. وی د ر ادامه تصریح کرد: در سطح شهر شهرکرد نیز ما طی 
سالیان گذشته شاهد رشد چشمگیر تردد خودرو در خیابانها و معابر شهری و افزایش ساخت وساز بوده ایم و همین امر می طلبد که مسئولان شهری در دو حوزه 
شهرداری و مسکن و شهرسازی برای احداث پارکینگ در نقاط مختلف شهر و همچنین گسترش معابر و فضای عبور و مرور برنامه ای جامع و مدون را تهیه و به 

صورت هماهنگ و جهادی وارد عمل شوند. 

استاندار کرمانشاه:
تمام امکانات رفاهی و خدماتی در ورودی یا خروجی شهر تجمیع نشود

استاندار کرمانشاه با اشاره به اینکه در طول مسیر سفر باید امکانات مناسب در اختیار مردم قرار گیرد، گفت: تمام امکانات رفاهی و 
خدماتی در ورودی یا خروجی شهر تجمیع نشود. محمدطیب صحرایی در هشتادمین جلسه کمیسیون ایمنی راه های استان که 
سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری نیز حضور داشت، انجام کار و پیگیری در عرصه ایمنی راه ها را درافزایش 
مسافرت های ایمن و جلوگیری از کاهش تصادفات جاده ای مؤثر عنوان و اظهار کرد: لذت این کار در جلوگیری از فوت حتی 

یک نفر انسان است زیرا بر اساس آیه شریفه اگر جان یک را نجات دهیم در واقع کل خلق را نجات دادیم.
وی با تاکید بر تشکیل این جلسات تا قبل از پایان سال جاری برای هماهنگی بیشتر در اجرای برنامه ها، خواستار تجمیع این 
جلسه با جلسه ستاد هماهنگی سفر استان شد و افزود: با تجمیع این جلسات هم افزایی ها افزایش می یابد و ضرورت دارد 
که یک جلسه مشترک تشکیل شود تا هم به اجرای برنامه های ستاد سفر نوروزی در استان کمک شود و هم اینکه برای کاهش 

تصادفات و تلفات جاده ای برنامه ها با هم افزایی و تشریک مساعی پیگیری شود.
استاندار کرمانشاه با اشاره به وجود ۹ نقطه حادثه خیز در استان با تاکید بر تسریع در اجرای طرح ها برای اصلاح این نقاط به صورت 
کوتاه مدت تاکید کرد و گفت: برای سال بعد حتماً باید برنامه های اجرایی دنبال شود اما برای کاهش تصادفات جاده ای در این نقاط در ایام تعطیلات نوروزی 
ضرورت دارد به صورت میدانی و اطلاع رسانی اقدامات مؤثری صورت گیرد. صحرایی تصریح کرد: با کمک خود مردم و سازمان های مردم نهاد می توان تدبیری 
اندیشیده شود که قبل از اینکه مردم به آن نقاط برسند تمرکز و توجه رانندگان را افزایش و سرعت حرکت را کاهش دهیم مثلاً در همین راستا می توان مکان های 
رفاهی و خدماتی قبل از رسیدن به نقاط حادثه خیز ایجاد کرد. وی ادامه داد: رانندگان که قبل از رسیدن به این نقاط حادثه خیز از خودرو خود خارج می شوند 
علاوه بر اینکه یک استراحتی می کنند و خستگی آنها کمتر می شود می توان با اطلاع رسانی، هشدارهای لازم را در خصوص وجود یک نقطه حادثه خیز چند 
کیلومتر آن طرف تر به آنان داد. استاندار کرمانشاه همچنین به یکی دیگر از علل تصادفات جاده ای از جمله در ۳۰ کیلومتر باقی مانده به مقصد اشاره و عنوان 
کرد: با توجه به اینکه بیشتر تصادفات در ۳۰ کیلومتر باقی مانده به مقصد به دلیل خستگی و سرعت بالا رخ می دهد می توان بعضی از امکانات رفاهی مانند 
چادرهای گردشگری و خدماتی را به منظور رفع خستگی رانندگان در این نقاط ایجاد کرد و نیاز نیست که همه امکانات در یک مکان مثلاً خروجی یا ورودی 
شهرها وجود داشته باشد. وی از دستگاه های اجرایی خواست که تمام برنامه ها و اقدامات خود را برای کاهش تلفات جاده ای مستند سازی کنند که هم بعد از 
تعطیلات ارزیابی خواهد شد و هم اینکه به دلیل وجود مناسبت های مختلف از جمله موضوع راهیان نور، بازدید از بازی دراز، برنامه برگزاری اربعین و تعطیلات 

تابستانی نیز مورد استفاده قرار گیرد و از همین جا زیربنای اقدامات بعدی قرار گیرد.


